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Jelen vannak: A jelenléti ív szerint 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Köszönti a megjelenteket. 
Megállapítja, hogy a bizottság 5 fő jelenlétével határozatképes, az ülést megnyitja. Lukács 
Gergely képviselő és Moór Árpád bizottsági tag távolmaradásukat előre jelezték. Felkéri 
Ruttkay Dániel Zsolt bizottsági tagot, hogy aláírásával hitelesítse a bizottság üléséről készült 
jegyzőkönyvet. A bizottság mai ülésének napirendjén 7 napirendi pont szerepel, tárgyalni 
azokat nyilvános ülésen szükséges. Ismerteti a meghívó szerinti napirendi javaslatot, 
melyhez képest változást nem javasol: 

Javaslat a napirendre: 

Nyilvános ülés 
Képviselő-testületi hatáskörű előterjesztések: 

1. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2025. evr 
költségvetéséről szóló 512025. (11.28.) önkormányzati rendelet és a 3712025. (11.27.) ök. 

2. 

3. 

számú határozat módosításáról 
(lkt.sz. 2165-6012025. sz. anyag) 
Előterjesztő: Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Előadó: Sándor Erika főosztályvezető 

„ R" 

Előterjesztés a Drégelyvár utcai pavilonok és környezetük rendezésére vonatkozó 
tervezési program jóváhagyásáról 

(lkt.sz. 2165-7312025. sz. anyag) 
Előterjesztő: Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Előadó: Groszné Kővári Réka főosztályvezető 
Előterjesztés a partnerségi egyeztetés szabályairól szóló önkormányzati rendelet 

megalkotásáról 
" 
R" 

(lkt.sz. 2165-6912025. sz. anyag) 
Előterjesztő: Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Előadó: Sipos Gábor főépítész 



4. Előterjesztés a Budapesti Rendőr-főkapitányság XV. Kerületi Rendőrkapitányság 
2024. évi önkormányzati beszámolójáról 
(lkt.sz. 2165-6612025. sz. anyag) 
Előterjesztő: Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Előadó: Molnár Gábor főosztályvezető 

Bizottsági hatáskörű előterjesztések: 

5. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Értékvédelmi Támogatás 2025. pályázat 
kiírásáról 
(lkt.sz. 2169-2012025. sz. anyag) 
Előterjesztő: Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Előadó: Sipos Gábor főépítész 

6. Előterjesztés a társasházak pénzügyi támogatására kiírt 2024. évi pályázat 
nyerteseinek elszámolásáról 
(lkt.sz. 2169-2212025. sz. anyag) 
Előterjesztő: Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Előadó: Groszné Kővári Réka főosztályvezető 

7. Előterjesztés a 2025. évi önerős lakossági komposztálási program pályázati kiírásának 
elfogadásáról 
(lkt.sz. 2169-2312025. sz. anyag) 
Előterjesztő: 

Előadó: 

Tájékoztató: 

Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Groszné Kővári Réka főosztályvezető 

1. Tájékoztató a 2025. évi önerős lakossági csapadékvíz gyűjtő edény program pályázati 
keretében osztott edényzetek műszaki paramétereiről 
(lkt.sz. 2169-2112025. sz. anyag) 
Előterjesztő: 

Előadó: 

Egyebek 

Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Groszné Kővári Réka főosztályvezető 

Megállapítja, hogy nincs kérdés, észrevétel , hozzászólás a napirendi javaslathoz, kéri a 
bizottság szavazatát. 

Kerületfejlesztési Bizottság 4112025. (IV. 15.) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság elfogadja az előterjesztett napirendi pontokat és azok 
tárgyalási sorrendjét, valamint Ruttkay Dániel Zsolt bizottsági tagot kéri fel az ülésről készült 
jegyzőkönyv aláírására. 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -
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Elfogadott napirend: 

Nyilvános ülés 
Képviselő-testületi hatáskörü előterjesztések: 

1. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2025. évi 
költségvetéséről szóló 5/2025. (11.28.) önkormányzati rendelet és a 37/2025. (11.27.) 
ök. számú határozat módosításáról 
„R" 
(lkt.sz. 2/65-60/2025. sz. anyag) 

Előterjesztő: Cserdiné Németh Angéla polgármester 

Előadó: Sándor Erika főosztályvezető 

2. Előterjesztés a Drégelyvár utcai pavilonok és környezetük rendezésére 
vonatkozó tervezési program jóváhagyásáról 
(lkt.sz. 2/65-73/2025. sz. anyag) 
Előterjesztő: Cserdiné Németh Angéla polgármester 

Előadó: Groszné Kővári Réka főosztályvezető 

3. Előterjesztés a partnerségi egyeztetés szabályairól szóló önkormányzati rendelet 
megalkotásáról 
„R" 
(lkt.sz. 2/65-69/2025. sz. anyag) 

Előterjesztő: Cserdiné Németh Angéla polgármester 

Előadó: Sipos Gábor főépítész 

4. Előterjesztés a Budapesti Rendőr-főkapitányság XV. Kerületi Rendőrkapitányság 
2024. évi önkormányzati beszámolójáról 
(lkt.sz. 2/65-66/2025. sz. anyag) 

Előterjesztő: Cserdiné Németh Angéla polgármester 

Előadó: Molnár Gábor főosztályvezető 

Bizottsági hatáskörű előterjesztések: 

5. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Értékvédelmi Támogatás 2025. 

pályázat kiírásáról 
(lkt.sz. 2/69-20/2025. sz. anyag) 
Előterjesztő: Cserdiné Németh Angéla polgármester 

Előadó: Sipos Gábor főépítész 

6. Előterjesztés a társasházak pénzügyi támogatására kiírt 2024. évi pályázat 
nyerteseinek elszámolásáról 
(lkt.sz. 2/69-22/2025. sz. anyag) 

Előterjesztő: Cserdiné Németh Angéla polgármester 

Előadó: Groszné Kővári Réka főosztályvezető 
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7. Elóterjesztés a 2025. évi önerős lakossági komposztálási program pályázati 
kiírásának elfogadásáról 
(lkt.sz. 2/69-23/2025. sz. anyag) 
Előterjesztó: Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Elóadó: Groszné Kővári Réka főosztályvezető 

Tájékoztatók 

1. Tájékoztató a 2025. évi önerős lakossági csapadékvíz gyűjtő edény program 
pályázati keretében osztott edényzetek műszaki paramétereiről 
(lkt.sz. 2/69-21/2025. sz. anyag) 
Elóterjesztó: Cserdiné Németh Angéla polgármester 
Előadó: Groszné Kővári Réka főosztályvezető 

Egyebek 

*** 

1. Elóterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2025. évi 
költségvetéséről szóló 5/2025. (11.28.) önkormányzati rendelet és a 37/2025. (11.27.) 
ök. számú határozat módosításáról „R" 
(lkt.sz. 2/65-60/2025. sz. anyag) 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Az előadó nem kíván szóbeli 
kiegészítést tenni. Megállapítja, hogy nincs kérdés, észrevétel , hozzászólás, a vitát lezárja. 
Javasolja, hogy a bizottság támogatásra javasolja az előterjesztést a Képviselő-testület 
részére, melyről szavazást kér. 

Kerületfejlesztési Bizottság 42/2025. (IV. 15.) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság megtárgyalta és támogatásra javasolja a Képviselő-testületnek 
a „Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2025. évi költségvetéséről szóló 
5/2025. (11.28.) önkormányzati rendelet és a 37/2025. (11.27.) ök. számú határozat 
módosításáról" szóló, 2/65-60/2025. iktatószámú előterjesztést és az abban foglalt 
határozati- és rendeletalkotási javaslatokat. 
Felelős: polgármester 
Határidó: 2025. április 24. (képviselő-testületi ülés) 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -
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2. Előterjesztés a Drégelyvár utcai pavilonok és környezetük rendezésére 
vonatkozó tervezési program jóváhagyásáról 
(lkt.sz. 2/65-73/2025. sz. anyag) 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Az. előterjesztés szóbeli 
kiegészítésére megadja a szót Groszné Kővári Réka főosztályvezetőnek. 

Groszné Kővári Réka főosztályvezető: Amennyiben a Képviselő
testület elfogadja a programot, úgy a tervezési folyamat már az idei évben megvalósulhatna. 
Ez azt jelenti, hogy mind az építési engedély, mind a kivitelezési tervek elkészülnének, az év 
második felében pedig benyújtásra kerülne az elkészült koncepció is. Utóbbi tartalmazni 
fogja a költségtervet és az ütemezést, jövőre pedig a kivitelezés is megtörténne. 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Kéri a napirendi ponttal kapcsolatos 
kérdéseket. 

Siklósiné Patay Edit bizottsági tag: A koncepció nem érinti a 
közlekedési rendet. Hónapokkal ezelőtt mégis arról panaszkodtak a pavilonokban dolgozók, 
hogy saját költségükre kell lebontaniuk azokat, illetve, hogy körforgalom is kialakításra kerül 
majd a helyszínen, ami a Vanillin Cukrászda területét is érinti majd. A panaszkodók honnan 
szerzik ezeket az információkat? Örülne, ha téglaépítésű pavilonok is szerepelnének a 
tervezetekben, valamint javasolja, az Önkormányzat hívja fel a tulajdonosok figyelmét arra, 
hogy rendezzék a saját területeik állapotát, mivel némelyik szörnyű állapotban van. 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Válaszadásra megadja a szót Tóth 
Imre alpolgármesternek. 

Tóth Imre alpolgármester: Amikor komolyabban elkezdtek 
gondolkozni ezen a programon, az összes tulajdonossal leültek tárgyalni. Ök pozitívan 
fogadták az Önkormányzat építési ötletét, látványterveken keresztül is bemutatták részükre, 
hogy fog kinézni a terület. Nem körforgalom , hanem körönd kerülne kialakításra, és ezt a 
tulajdonosok is tudják. Tehát az, hogy ők panaszkodnak és fel vannak háborodva, 
valószínűleg csak hiedelem, hiszen mind ott voltak a megbeszélésen, mind pozitívan álltak 
az egészhez. Felmerült a bontás kérdése is, amire válaszul elmondta, hogy mindenre van 
lehetőség , de ami fontos, hogy megszűnjön az, hogy a földterület az Önkormányzaté, az 
azon álló felépítmények pedig a tulajdonosoké. Legyen mindkettő az Önkormányzat 
tulajdona, a pavilonok pedig majd bérbe lesznek adva. Amikor majd eljut odáig a projekt, a 
felépítmények négyzetméterszámát is megbeszélik a tulajdonosokkal, kinek mekkora 
területre, felépítményre van szüksége, hiszen mindenkinek más típusú tevékenysége van, 
más méretű pavilonokra van szükségük. A közlekedést ez az egész csak abból a 
szempontból érinti , hogy a befele menő részt, ahol a dohánybolt is van, hátrébb tennék, azért, 
hogy egy kulturált, letérkövezett teresedés jöjjön létre. A tervező majd elmondja, hogy a 
pavilonok milyen anyagból és színből kerüljenek felépítésre, illetve azt is, hogy hogy legyen 
elrendezve a dohánybolt körüli tér annak érdekében, hogy a lehető legjobban illeszkedjen a 
környezethez. A továbbiakban is egyeztetnek majd a tulajdonosokkal , a területnek szüksége 
van a megújulásra, rendezettségre. 
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Pálmai Attila bizottsági elnök: Lenne értelme annak, hogy területi 
egységenként hasonló típustervek alapján kerüljenek megépítésre az épületek? Elkészült 
ugyanis a Fő tér új tere, ami modern és kulturált, de ha most egy teljesen másmilyen készül 
majd, ráadásul nem sokkal arrébb, az összkép olyan semmilyen lesz. Érdemes lenne egyedi 
tervezések helyett típustervekben gondolkozni, így nem csak egységes lenne a terület, 
hanem költségek szempontjából is kedvezőbb lenne az egész projekt. 

Sipos Gábor főépítész: Van már szándék arra, hogy nagyjából 
egyforma legyen az összkép a kerületben. A Fő téren lévő egy olyan típusszerkezet, amit a 
Zsókavár utcai betelepített pavilonok esetében is alkalmaztak, sőt, a Wesselényi utca -
Rákos út sarkára is ugyanazon termékcsalád egysége került le. Pont emiatt ennél a 
projektnél sem magas tetős, díszített köszönőelemek lesznek, hanem semleges tömegű, 

nagy üvegfelületes, időtálló burkolatúak. 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Örömmel hallja, hogy nagyjából 
egyformán gondolkodnak ebben a kérdésben. 

Ruttkay Dániel Zsolt bizottsági tag: Mennyi időre lesznek felépítve 
ezek a pavilonok? Abban az esetben, ha villamos-, esetleg metróvonalat kellene lefektetni 
az adott szakaszon, lebontanák a felépítményeket, mert útban lennének? 

Sipos Gábor főépítész: Nem gondolja, hogy kihúznák idáig a 
metróvonalat, ám ha mégis, ezek a pavilonok mobilisak, mozgathatóak, elvihetőek . 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Megállapítja, hogy nincs további 
kérdés, észrevétel, hozzászólás, a vitát lezárja. Javasolja, hogy a bizottság támogatásra 
javasolja az előterjesztést a Képviselő-testület részére, melyről szavazást kér. 

Kerületfejlesztési Bizottság 43/2025. (IV. 15.) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság megtárgyalta és támogatásra javasolja a Képviselő

testületnek a „Drégelyvár utcai pavilonok és környezetük rendezésére vonatkozó 
tervezési program jóváhagyásáról" szóló, 2/65-73/2025. iktatószámú előterjesztést és az 
abban foglalt határozati javaslatot. 
Felelős : polgármester 
Határidő: 2025. április 24. (képviselő-testületi ülés) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -
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3. Előterjesztés a partnerségi egyeztetés szabályairól szóló önkonnányzati rendelet 
megalkotásáról „R" 
(lkt.sz. 2/65-69/2025. sz. anyag) 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Az. előterjesztés szóbeli 
kiegészítésére megadja a szót Sipos Gábor főépítésznek. 

Sipos Gábor főépítész : Ősszel több jogszabály is változott, 
amelyekhez hozzá kellett igazítani a kerület településkép védelméről szóló rendeletét. A 
változás fő eleme, hogy nincsen már előzetes tájékoztatási szakasz, megváltoztak a 
különböző eljárásokhoz kapcsolódó véleményezési idők, valamint minden elektronikusan 
történik majd. 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Kérdések hiányában kéri a napirendi 
ponttal kapcsolatos hozzászólásokat. 

Siklósiné Patay Edit bizottsági tag: Ahogy az akkumulátorgyárak 
telepítésénél is látni lehetett, ezek a változások nem igazán kedvezőek . Kezdve azzal, hogy 
nem tájékoztatják előzetesen a lakosságot arról, hogy mi fog történni , egészen addig, hogy 
online lakossági fórum kerül bevezetésre. Érti , hogy alkalmazkodni kell a jogszabályi 
környezethez, de ebben az esetben az egyáltalán nem kedvez a lakosságnak. 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Az., hogy online is lehet konzultálni a 
lakossággal, inkább lehetőség , mintsem kényszer. Ez megnyit egy új teret úgy, hogy azzal 
nem zárja ki a személyes konzultáció lehetőségét sem. További kérdés, észrevétel, 
hozzászólás hiányában a vitát lezárja. Javasolja, hogy a bizottság támogatásra javasolja az 
előterjesztést a Képviselő-testület részére, melyről szavazást kér. 

Kerületfejlesztési Bizottság 4412025. (IV. 15.) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság megtárgyalta és támogatásra javasolja a Képviselő

testületnek a „partnerségi egyeztetés szabályairól szóló önkonnányzati rendelet 
megalkotásáról" szóló, 2/65-69/2025. iktatószámú előterjesztést és az abban foglalt 
rendeletalkotási javaslatot. 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2025. április 24. (képviselő-testületi ülés) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -
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4. Előterjesztés a Budapesti Rendőr-főkapitányság XV. Kerületi Rendőrkapitányság 
2024. évi önkormányzati beszámolójáról 
(lkt.sz. 2/65-66/2025. sz. anyag) 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Az. előterjesztés szóbeli 
kiegészítésére megadja a szót Molnár Gábor főosztályvezetőnek. 

Molnár Gábor főosztályvezető : Megköszöni a rendőrség 2024. évi 
munkáját, erőn felül, kiválóan teljesítették az évet. 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Kéri a napirendi pontta l kapcsolatos 
kérdéseket. 

Bakos Mária Magdolna képviselő : Mi a feladata és kik a tagjai a 
Helyi Védelmi Bizottságnak? 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Válaszadásra megadja a szót Molnár 
Gábor főosztályvezetőnek. 

Molnár Gábor főosztályvezető : Fejből ő sem tudja megmondani, 
hogy kik a tagok, de a kormányhivatal , a katasztrófavédelem, a honvédség, illetve a 
rendőrség munkatársai kaptak helyt benne. 

Pálmai Attila bizottsági elnök: További kérdés, észrevétel , 
hozzászólás hiányában a vitát lezárja. Javasolja, hogy a bizottság támogatásra javasolja az 
előterjesztést a Képviselő-testület részére, melyről szavazást kér. 

Kerületfejlesztési Bizottság 45/2025. (IV. 15.) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság megtárgyalta és támogatásra javasolja a Képviselő

testületnek a „Budapesti Rendőr-főkapitányság XV. Kerületi Rendőrkapitányság 2024. 
évi önkormányzati beszámolójáról" szóló, 2/65-66/2025. iktatószámú előterjesztést és az 
abban foglalt határozati javaslatokat. 
Felelős : polgármester 
Határidő: 2025. április 24. (képviselő-testületi ülés) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -
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5. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Értékvédelmi Támogatás 2025. 
pályázat kiírásáról 
(lkt.sz. 2/69-20/2025. sz. anyag) 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Az előterjesztés szóbeli 
kiegészítésére megadja a szót Sipos Gábor főépítésznek. 

Sipos Gábor főépítész: Ez a pályázat már viszonylag rendszeres, 
elég régóta próbálkoznak a helyi értékvédett épületek felújítását ezzel helyzetbe hozni. 
Annak reményében, hogy több pályázat kerüljön benyújtásra, idén hosszabb lett a pályázati 
határidő . Minden felületen hirdetik majd a lehetőséget , kéri a képviselőket, ők is vigyék hírül 
azt. 

Pálmai Attila bizottsági elnök: A kerület életében ez egy nagyon 
fontos pályázat, és vannak olyan területek, ahol ez hasznos és igenis szükséges, így 
mindenképpen .promózni" fogja azt. Kérdés, észrevétel, hozzászólás hiányában a vitát 
lezárja. Ismerteti az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyről szavazást kér. 

Kerületfejlesztési Bizottság 46/2025. (IV. 15.) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy az előterjesztés 1. melléklete szerinti 
tartalommal kiírja a XV. Kerületi Értékvédelmi Támogatás 2025. pályázatot. 
Felelős: polgármester 
Határidő : 2025. április 15. (elfogadásra) 

2025. május 5. (a pályázati felhívás közzétételére) 
(Jogszabályi hivatkozás: A Budapest XV. Kerület településkép védelméről szóló 2112017 (IX. 29.) 
önkormányzati rendelet, A 2025. évi költségvetésről szóló 512025. (II. 28.) önkormányzati rendelet, Az 
önkormányzat által nyújtott pénzbeli támogatásokról szóló 612017. (111.1.) önkormányzati rendelet, a 
Képviselő-testület szervezeti és müködési szabályzatáról szóló 1912020. (X. 9.) önkormányzati 
rendelet) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -

6. Előterjesztés a társasházak pénzügyi támogatására kiírt 2024. évi pályázat 
nyerteseinek elszámolásáról 
(lkt.sz. 2/69-22/2025. sz. anyag) 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Az előadó nem kíván szóbeli 
kiegészítést tenni. Megállapítja, hogy nincs kérdés, észrevétel, hozzászólás, a vitát lezárja. 
Ismerteti az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melyről szavazást kér. 
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Kerületfejlesztési Bizottság 47/2025. (IV. 15.) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja a Budapest XV. kerület, Erdőkerülő 
utca 18-24. szám alatti Társasház, mint támogatott 715/2024. számú támogatási 
szerződéséhez kapcsolódó előfinanszírozott konstrukcióban nyújtott 2.230.000,- Ft 
kamatmentes, visszatérítendő támogatás felhasználásáról szóló elszámolását. 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2025. április 15. (elfogadásra) 

2025. április 25. (értesítés az elszámolás elfogadásáról) 
(Jogszabályi hivatkozás: a Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 

szóló 112024. (/. 15.) önkormányzati rendelet 5. § (3) bekezdés 5-6. pontjai; az önkormányzat által 
nyújtott pénzbeli támogatásokról szóló 612017. (111. 1.) önkormányzati rendelet) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -

7. Előterjesztés a 2025. évi önerős lakossági komposztálási program pályázati 
kiírásának elfogadásáról 
(lkt.sz. 2/69-23/2025. sz. anyag) 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Az előterjesztés szóbeli 
kiegészítésére megadja a szót Groszné Kővári Réka főosztályvezetőnek . 

Groszné Kővári Réka főosztályvezető: Az előterjesztésben már 
szerepel a műszaki tartalom is, a továbbiakban ez állandó része lesz majd az anyagoknak. 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Kérdések hiányában kéri a napirendi 
ponttal kapcsolatos hozzászólásokat. 

Siklósiné Patay Edit bizottsági tag: Nagyon jó komposztáló került 
kiválasztásra, ez az egyik legjobb fajta , igazán tartósnak minősül. Az egyik lakos jelezte, 
hogy néhány éwel ezelőtt az általa igényelt csapadékvízgyűjtő edényt úgy dobták be a 
kerítésen, hogy az összetört. Kéri , fordítsanak nagyobb figyelmet a pályázat útján elnyert 
eszközök biztonságos átadására. 

Pálmai Attila bizottsági elnök: Megállapítja, hogy nincs további 
kérdés, észrevétel , hozzászólás, a vitát lezárja. Ismerteti az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot, melyről szavazást kér. 

Kerületfejlesztési Bizottság 48/2025. (IV. 15.) sz. határozat 

A Kerületfejlesztési Bizottság úgy dönt, hogy pályázatot ír ki a XV. kerületben kertes 
ingatlannal rendelkezők részére, 3.300,- Ft önerő befizetése mellett komposztáló keret 
biztosítása céljából a 2/69-23/2025. ikt. számú előterjesztés 1. és 2. melléklete szerinti 
tartalommal. Felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a felhívás közzétételéről. 
Felelős: polgármester 
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Határidő : 2025. április 15. (elfogadásra) 

2025. május 5. (a pályázati felhívás közzétételére) 
(Jogszabályi hivatkozás: A 2025. évi költségvetésröl szóló 512025. (11.28.) önkormányzati rendelet 
5. § (3) bekezdésének 4. pontja, valamint a 10. melléklet, Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
201 1. évi CLXXXIX. törvény 10. § (2) bekezdés) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -

Pálmai Attila bizottsági elnök: A következő , munkaterv szerinti ülés 
2025. május 26-án, hétfőn, 17 órakor kezdődik majd. Megköszöni a jelen lévők és a bizottság 
munkáját, az ülést bezárja. 

Ru 
bizottsági tag 

K.m.f. 
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